
 

Protokół Nr 20/2015 

z posiedzenia   

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

odbytego w dniu 29 grudnia 2015r. 
 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1200. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 

Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Miejskiej. 

4. Podsumowanie działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 2015r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Przebieg Komisji był następujący: 
 

Ad1. 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 

Burmistrza Miasta – Krzysztofa Bagińskiego, Zastępcę Burmistrza - Małgorzatę Stachowiak, 

Skarbnika Miasta – Iwonę Kubiak, Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej - 

Agnieszkę Miszczor, Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej- Ewelinę Szulakiewicz 

oraz członków komisji. 

 

Ad2. 
Przewodniczący Komisji – zaproponował, aby przyjęciem protokołów z posiedzeń komisji 

zająć się w punkcie Sprawy różne. 

 

Ad3. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Miejskiej: 

a) w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu, 

Przewodniczący Komisji - powiedział, że jest to powtórzenie procedury. 

Burmistrz Miasta - powiedział, że ten projekt uchwały na innych komisjach nie był 

omawiany. Jego zdaniem jest to sprawa kuriozalna dla Rady. 

Przewodniczący Komisji - odpowiedział, że jest wskazane, aby Komisja Rewizyjna tym 

projektem uchwały się zajęła. 

Radny T. Strząbała – zapytał, kto jest wnioskodawcą tego projektu. 

Przewodniczący Komisji - odpowiedział, że wnioskodawcą jest Przewodniczący Rady. 

Uzasadnienie projektu uchwały podpisane jest przez Przewodniczącego Rady i radcę 
prawnego. Zapytał, jaka jest wola komisji w tej sprawie. 

Radny K. Szyperski - powiedział, że zgodnie ze statutem powinna być opinia Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tego projektu uchwały 

jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Opinia pozytywna. 

b) o przygotowaniu przez Burmistrza projektu uchwały w sprawie zasad i warunków 

sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych 

oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów 

budowlanych, z jakich mogą być wykonane, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej- Agnieszka Miszczor. 
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Powiedziała, że w życie weszła ustawa zwana potocznie ustawą krajobrazową. Generalnie ta 

ustawa przyznaje możliwość radom decydowania o zasadach funkcjonowania tablic  

i urządzeń reklamowych, ogrodzeń. Ta uchwała rozpoczyna cały proces, ale nie ma jeszcze 

stosownego regulaminu. Powyższa uchwała stwierdza, że Burmistrz zamierza stworzyć taki 

regulamin. Podjęcie takiej uchwały nie jest obligatoryjne. Możemy stworzyć taki dokument, 

albo od niego odstąpić. Powstały dokument może regulować obszar całego miasta lub może 

dotyczyć określonych stref. Jest możliwość narzucenia opłaty planistycznej oraz kar za 

nieprzestrzeganie tego regulaminu. Cały proces tworzenia takiego regulaminu jest 

długoterminowy. Mieszkańcy mogą do przedłożonego projektu zgłaszać swoje uwagi. 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tego projektu uchwały 

jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 

c) w sprawie aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe dla miasta Białogard, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej - Ewelina Szulakiewicz. 
Powiedziała, że jest to zadanie obligatoryjne. Plan opracowuje się  na okres 15 lat, 

 a aktualizacji dokonuje się co 3 lata. Zadaniem tego opracowania jest ustalenie zasad  

i przewidywanie możliwości planistycznych miasta. Chodzi o zabezpieczenie w 100% 

potrzeb naszych mieszkańców zaopatrzenia w ciepło i energię elektryczną oraz gazową. Jest 

też to informacja dla spółek i przedsiębiorstw. 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tego projektu uchwały 

jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 5(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

d) w sprawie zasad i trybu korzystania z miejskich placów zabaw i boisk sportowych,  

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej - Ewelina Szulakiewicz. 
Powiedziała, że wprowadzenie regulaminu ma na celu określenie zasad korzystania z placów 

zabaw i boisk sportowych. Na terenie miasta ogólnie dostępnych jest 12 placów zabaw i  

3 boiska sportowe. 

Radny T. Strząbała - powiedział, że chciałby, aby do końca kadencji Rady uruchomiono 

boisko na osiedlu Olimpijczyków. 

Przewodniczący Komisji - powiedział, że chciałby aby uruchomiono plac zabaw na osiedlu 

Obotrytów. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tego projektu uchwały jeżeli nie ma to 

poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 5(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

e) w sprawie sposobu sprawowania pogrzebu przez Miasto, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej - Ewelina Szulakiewicz. 
Powiedziała, że pochówek osób bezdomnych należy do zadań własnych gminy. Uchwała 

zawiera katalog spraw niezbędnych do przeprowadzenia pochówku.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tego projektu uchwały 

jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 5(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

f) w sprawie wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i obiektach 

budowlanych oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, 

Burmistrz Miasta - powiedział, że w uchwale wystąpiły błędy techniczne. W tym projekcie 

jest korekta błędów edytorskich.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tego projektu uchwały 

jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 5(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta - Iwona Kubiak. 
Powiedziała, że w projekcie uchwały zmienia się wartość planu dochodów a także zmianie 

ulega wartość planu wydatków. Zwiększa się dochody budżetowe łącznie o kwotę 140.196,00 

zł, z tego 115.000,00 zł to zwiększenie wpływów w ramach umowy o zarządzenie 

nieruchomościami należącymi do miejskiego zasobu nieruchomości. Plan zostaje zwiększony 

na wniosek Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. zwiększenie 

dochodów jest zasadne na podstawie analizy przewidywanego wykonania. Pozostałe dochody 

w wysokości 25.196,00 zł dotyczą wpływów z podziału rezerwy subwencji ogólnej w roku 

2015 dla Miasta Białogard w wysokości 14.690,00 zł oraz z wpływów z tytułu opłaty 

adiacenckiej z tytułu podziału nieruchomości w wysokości 10.506,00 zł. Zwiększa się plan 

wydatków o kwotę 269.800,00 zł z tego wydatki związane z utrzymaniem miejskiego zasobu 

nieruchomości realizowane przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. 

w ramach umowy o zarządzanie zwiększa się o kwotę 240.000,00 zł. Pozostałe zwiększenia 

wydatków w wysokości 29.800,00 zł dotyczą zwiększenia planu wynagrodzenia za inkaso 

opłaty targowej w wysokości 10.000,00 zł różnych opłat i składek w ramach kosztów 

egzekucyjnych w wysokości 9.294,00 zł oraz na wypłatę odszkodowania za przejętą 
nieruchomość pod drogę przy ul. Muzycznej w wysokości 10.506,00 zł. Zmniejsza się plan 

wydatków o kwotę 129.604,00 zł w ramach zabezpieczonych środków z tytułu rozliczenia 

poręczeń zaplanowanych na 2015 rok. Przychody i rozchody oraz wynik budżetu pozostają 
bez zmian. 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tego projektu uchwały 

jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 5(jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta- Iwona Kubiak. 
Powiedziała, że aktualizuje się kwoty na rok 2015. W załączniku nr 2 znajduje się wykaz 

przedsięwzięć wieloletnich i określa się łączne nakłady finansowe. W załączniku nr 3 zmianie 

ulegają limity wydatków.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tego projektu uchwały 

jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 5(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

i) w sprawie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta- Iwona Kubiak. 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że projekt budżetu na rok 2016 radni otrzymali dużo 

wcześniej i mogli się z nim szczegółowo zapoznać. Jest to materiał bardzo obszerny i uważa, 

że nie ma sensu, aby Pani Skarbnik szczegółowo go omawiała. W związku z tym zapytał, czy 

są pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt poddaje pod głosowanie.  

Skarbnik Miasta - powiedziała, że jutro na Sesji będzie prezentacja slajdowa projektu 

budżetu na rok 2016. Nie ma rozbieżności w porównaniu do budżetu na rok 2015.  

Burmistrz Miasta - powiedział, że w polskiej konstrukcji budżetu zmienił się tylko jego 

termin uchwalania. Poprzednio budżet uchwalany był do końca pierwszego kwartału danego 

roku, a obecnie do końca danego roku albo najpóźniej do końca stycznia przyszłego roku.  

Nie wiemy jakie środki finansowe i na jakie cele otrzymamy z Unii Europejskiej. 

Zastępca Burmistrza - powiedziała, że budżet jest zwięzły i syntetyczny oraz zawiera dużo 

informacji. Dochody bieżące wyniosą 72.965.000,00 zł oraz wydatki bieżące 

74.305.707,00zł.  

Przewodniczący Komisji - powiedział, że RIO w Szczecinie wydała pozytywną opinię o 

projekcie uchwały budżetowej na rok 2016 oraz pozytywną opinię o projekcie uchwały w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Radny T. Strząbała – zapytał, z czego wynika zapis §15. 
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Skarbnik Miasta - odpowiedziała, że tę sprawę długo analizowała z radcą prawnym. Chodzi 

o interpretację i do końca ten temat nie został rozstrzygnięty. Podaje się wyższą wartość dla 

bezpieczeństwa. Jeśli chodzi o inwestycje to w ciągu roku nie zostanie przekroczona kwota 

10.000.000,00 zł. 

Radny T. Strząbała – zapytał, czy odnośnie termomodernizacji jest przygotowana jakaś 
prognoza. 

Burmistrz Miasta - odpowiedział, że przygotowany jest audyt.  W tym wszystkim bardziej 

chodzi o efekt ekonomiczny niż ekologiczny. 

Radna B. Dragańska - powiedziała, że w budżecie zapisano kwotę 300.000,00 zł na 

odśnieżanie. Zapytała, czy jeśli nie będzie zimy to czy te środki finansowe będzie można 

przeznaczyć na wymianę okien w lokalach komunalnych. 

Burmistrz Miasta - odpowiedział, że w tej sprawie są prowadzone negocjacje z prezesem 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.  

Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 

j) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta- Iwona Kubiak. 
Powiedziała, że wieloletnia prognoza finansowa na rok 2016 to jakby dokument nadzorczy i 

kontroli tego co znajduje się w budżecie. Wskaźniki są bezpieczne. 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tego projektu uchwały 

jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 

 

Ad5. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, co będzie z budynkiem gospodarczym znajdującym się 
przy rewitalizowanym budynku mieszkalnym przy ul. Piłsudskiego. 

Burmistrz Miasta - odpowiedział, że budynek zostanie wyremontowany i przekazany 

repatriantom. Remont wyniesie około 30.000,00 zł. Będzie to przeprowadzone w ramach tej 

samej inwestycji. 

Przewodniczący Komisji - poinformował o przygotowanej informacji z działalności Komisji 

Rewizyjnej w 2015 rok.  

Powyższą informację komisja przyjęła do wiadomości. 

Radna B. Dragańska - powiedziała, że chciałaby aby komisja powróciła do skargi Pani 

Łaskarzewskiej - Świtalskiej. W wigilię była tam interwencja policji. Chodzi o ulicę Matejki- 

Lindego dotyczy to działającego tam Pubu. W tej sprawie miała dzisiaj interwencję 
mieszkańca i sprawa będzie w sądzie.  

Przewodniczący Komisji - poprosił, aby zastanowić się nad zapisami do projektu planu 

pracy i kontroli komisji na 2016 rok. Tą sprawą zajmie się komisja w styczniu przyszłego 

roku. Poinformował, że przeanalizował i poprawił protokoły z posiedzeń komisji nr 15, 17, 18 

i 19, które zostały przekazane członkom komisji. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do 

protokołów z posiedzeń komisji jeżeli nie ma to poddaje je pod głosowanie. 

Przegłosowano protokół nr 15: 
Za - 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

Przegłosowano protokół nr 17: 
Za - 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

Przegłosowano protokół nr 18: 
Za - 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

Przegłosowano protokół nr 19: 
Za - 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji - poinformował, że otrzymał na piśmie od radnego  

R. Borkowskiego wniosek w sprawie kajaków i nie wie co ma z tym zrobić. Komisja bowiem 

na wniosek radnego nie może przeprowadzać takiej kontroli, gdyż do tego musi ją zobligować 
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cała Rada Miejska. Nawet jeśli Rada Miejska zobowiązałaby komisję do tego to nie wie jak 

można by kontrolować pobieranie opłat za wynajem kajaków. 

Radna B. Dragańska - powiedziała, że chciałaby się dowiedzieć, ile kajaków miasto 

przekazało Lidze Obrony Kraju i na jakiej zasadzie z nich korzystają, czy za wynajem 

pobierają jakieś opłaty i na jaki cel przeznaczają zebrane środki finansowe. 

Przewodniczący Komisji - zaproponował, aby na przyszłe posiedzenie komisji zaprosić 
radnego M. Wasilewskiego celem wyjaśnienia powyższej sprawy. 

Radny T. Strząbała – zapytał, czy wiadomo co dalej ze skargą Pana Sz. Jonko. 

Przewodniczący Komisji – zaproponował, aby wniosek w tej sprawie skierować do radcy 

prawnego w celu uzyskania opinii : czy Komisja Rewizyjna w celu rozpatrzenia musi czekać 
na opinię Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej? 

Komisja stwierdziła, że nie ma takiej potrzeby. 

Ad6. 
Posiedzenie komisji zakończono o godz. 1354. 

 

 

 

Protokołowała: 

D. Holczewska - Szydłowska 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji: 

    

                /-/ Daniel Glinka 


